
     

 

 

SCHRIFTELIJKE  VRAAG 
 

Indiener: Frank Jonk / CDA 
 
Onderwerp: Afvalscheiding gemeentehuis 
 
Datum indiening vraag: 01-03-2019 
 
Datum verzending antwoord: 
 

Formulering:  

 
Het omgaan met afval is een thema waar de gehele 
gemeente zich de laatste jaren veel voor inzet. Er wordt 
veel van de inwoners en bedrijven gevraagd en er wordt 
uitgebreid gesproken over minder produceren. sinds 
gebleken is dat nascheiding voorlopig niet mogelijk is, 
wordt ingezet op meer afval scheiden. Het CDA staat 
positief tegenover deze ontwikkelingen. 
 
In deze context verbaasde het ons dat we vernamen dat in 
het gemeentehuis niet tot nauwelijks afval gescheiden 
wordt.  
 
 

Vraag: Is het college met ons van mening dat de gemeente 
een voorbeeldrol zou moeten nemen in dit thema? 
 
 
Antwoord:  
 
 

Vraag:  
 
Klopt het dat in het gemeentehuis alleen papier wordt 
gescheiden van overige afvalsoorten? 
 
 
Antwoord:  
 
 
 

Vraag: Heeft het college plannen om ook andere soorten 
afval (zoals glas, plastic en groenafval) op het 
gemeentehuis te gaan scheiden? Zo ja, op welke termijn 
en in welke vorm? 
 
 
 
Antwoord: 
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Toelichting: 

1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd.  
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn 

ingediend bij de griffie.  
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor 

bestemde vakken 
plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets 
een nieuwe regel aanmaken. Het antwoord zal dan 
geplaatst worden bij de desbetreffende vraag.  

 

 


